
 

 

                                                                                                       

    Protokoll nr 4/2024 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte på Veckefjärdens GC den 3 Juni 

2024 Kl 18.00 
  

Närvarande: Mette Jakobsson (ordf.) 

Mia Lundberg 

Gustaf Lefvert 

Anna Hållberg  

Camilla Widmark 

Hans Tavér  

Mikael Nordin (Adjungerade) 

Christian Mattfolk (Adjungerade) 

Frånvarande: Björn Vincent 

Anders Lindgren 

 

 

 

§1 Sammanträdandet öppnades 

Mette Jakobsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

Anna Hållberg valdes till sekreterare  

 

§2 Föregående protokoll  

Har lästs igenom samt godkändes. 

 

   

§3 Information från ÅGF och alla kommittéer genomfördes  

- Mia från damkommittén informerade om läget från deras sida.  

- Camilla från bankommittén om att fler röda/vida/gula pinnar ska sättas ut på banan.  

- ÅGF har ingen information 

- Tävlingskommittén, på lördag sker det en scramble, femslagets anmälningslista sitter 

uppe där alla är välkomna att vara med. Först till kvarn.  

- Mette informerade om att medlemskvällen blev en succé samt att det kommer att ske 

en medlemsresa. Trots succé måste vi få igång de yngre till att vara med.  

 

4. Tvillingsta AB informerar 

 Micke och Christian informerar att GIT strular och att framöver måste det tas tag 

i tid för att vi ska vara säker på att det ska fungera till säsongsstart. 

Bollplockaren har fått smällar och det måste ske åtgärder samt konsekvenser till 

de som förstör vår fina bana/anläggning. Fler och fler nybörjare börjar rulla in. 

Under högsäsong kommer vi att fortsätta med starter/värd. Samt att 

korthålsbanan öppnar inom kort.  

 

5. Ekonomi 

 Gustaf redogör för ekonomien så här långt samt antalet medlemmar. 



 

 

                                                                                                       

 

6. Medlemsbrev/Månadsbrev 

-  Medlemsbrev ska komma ut inom kort. Vad kan vi informera om till 

medlemmarna? Hasse tar emot info från oss alla, tre korta meningar ska skickas till 

Hasse så snart som möjligt. Sedan ska ett nybörjarbrev skickas ut och gå via Christian. 

  

7. Hemsidan 

 Uppdatering och nyheter måste fixas.  

 

8. Styrelsemöten framöver 

  

26 Augusti 18:00 är nästa möte  

 

9. Övrigt  

 •  Pilotklubb nya FairWays, Styrelsen svarade fortsatt nej på detta.  

•  Höstavslut styrelse. 28 September? Vi ska kolla genom detta mer.  

•  Höstmöte medlemmar 

 

 

10. Mötet avslutas 

 

Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

 

 

Protokollförare                              Ordförande  

 

 

Anna Hållberg                               Mette Jakobsson 


